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GRISSLANS TOMTSAMFÄLLIGHET, GRISSLEHAMN 

Protokoll fört vid föreningsstämma 2011-06-12  
på Hotell Havsbaden kl 11.00 – 12.00 

 
1. Föreningsstämman öppnades av ordföranden Kenneth Sjöblom, som också hälsade alla 

välkomna. 
 

2. Kenneth Sjöblom valdes till stämmans ordförande och Margareta Lindén till sekreterare. 
 

3. Föredragningslistan godkändes enligt utsänt förslag. 
 

4. Stämman befanns vara i laga ordning utlyst. 
 

5. Röstlängden justerades till att 25 fastigheter var representerade genom närvaro och 2 genom 
fullmakter, således totalt 27 röstberättigade. Ytterligare10 boende var närvarande.  

 
6. Till att justera dagens protokoll valdes Ulla Svensson och Christina Klingberg. Samma 

personer valdes till rösträknare. 
 

7. Styrelsens förvaltningsberättelse: 
 

A. Årsberättelsen, som bilagts kallelsen, fastställdes  
B. Resultatet för verksamhetsåret, som bilagts kallelsen, fastställdes 
C. Balansräkningen, som bilagts kallelsen, fastställdes. Beslutades att årets vinst kr 

16752 kr skall överföras till reparationsfonden. 
D. Revisionsberättelsen, utan anmärkning, föredrogs av Eva Karlsson.  

 
8. Föreningsstämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet 

 
9. Styrelsens framlagda och distribuerade budgetförslag godkändes av stämman. 

Medlemsavgiften blir oförändrat 3000 kronor och ersättningen – en middag till styrelse- 
medlemmar med respektive – utgår enligt samma principer som tidigare år. 

 
10. Förändringsförslag och information från styrelsen: 

 
  A.  Gatuadresserna ersätter ju numera våra tidigare husnummer. De som ännu inte bytt 
   ut siffrorna på sitt hus, uppmanades därför att göra detta för att undvika förväxling. 
   Man bör också ta bort gamla nummer från sin brevlåda. 
 
  B. En omarbetad version av matrikeln har en tid funnits tillgänglig via hemsidan. Efter 
   en genomgång av den konstaterades, att de flesta tycktes nöjda med utformningen. 
   De som saknar e-postadress kan emotse en utskrift på papper efter uppdatering. 
 
  C. Komposten används ibland på fel sätt, kanske både av oss i Grisslan och av andra. 
   Kvistar får inte vara tjockare än ett lillfinger och ska vara klippta i bitar. 
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  D. Vi påmindes om att vi inte har fri rätt att ta bort/beskära vegetationen på allmän och 
   kommunal mark, vilket är större delen av marken mellan bebyggelsen och havet.  
   Grannar kan ha synpunkter på varandras tomter. Sådana frågor bör helst lösas 
   internt, men kan vid behov tas upp med styrelsen. Den som vill kapa eller ta ner 
   växtlighet på allmän mark bör mejla styrelsen, för vidare hantering som t ex kontakt 
 
   med kommunen.  
 Vi uppmanades också att hålla efter häckarna, som gärna breder ut sig över både 
 vägar och granntomter. 

 E. Ordföranden rapporterade från sina kontakter med Eckerölinjen. – Vid parkeringen 
  kommer man att sätta upp nya skyltar, som hänvisar husbilar till platserna längst bort 
  från vår bebyggelse. – Man har ansökt om att få sätta upp övervakningskameror. 
  – Hela kajen ska byggas om och byggas ut för att påfarten på färjan ska bli mera 
  effektiv. – Det ska gjutas en vågbrytare. 
 

 
11. Inga motioner hade inkommit. 

 
12. Valberedningens förslag till styrelse föredrogs av Tomas Dahlmark och mötet antog 

valberedningens förslag. 
 

Vid mötet omvaldes                 
till styrelseledamöter  Margareta Lindén, Grisslestigen 10 för en tid av 2 år 
   Rolf Svahn, Grisslestigen 1  för en tid av 2 år 
 
Kvarstår    kvar av mandattid 
ordförande  Kenneth Sjöblom, Viggstigen 5 1 år 
kassör Johan Cedergren, Måsstigen 5 1 år 
styrelseledamot Christer Åkerman, Måsstigen 14 1 år 
 
Till styrelsesuppleanter valdes 
  Jonas Bergrahm, Viggstigen 7 Omval 1 år 
  Lisa Öberg, Skatuddsvägen 46 Nyval 1 år 
  Mona Kähr, Skatuddsvägen 51 Nyval 1 år 
 
Till revisorer Eva Karlsson, Måsstigen 8  Omval 1 år  
  KG Kyhlstedt, Skatuddsvägen 36 Omval 1 år  
 
Till revisorsuppleanter   Björn Bonnevier, Skatuddsvägen 40 Omval 1 år 
  Pia Wråkhufvud, Måsstigen 26 Omval 1 år 
 
Valberedningen fastställdes enligt det rullande schema som beskrivs under fliken Styrelsen på 
hemsidan. (Beskrivningen utgår från de tidigare husnumren; en lista på hemsidan visar 
övergången från de gamla till de nya adresserna.) Det förutsätts att en medlem i angivet 
hushåll åtar sig uppdraget.  
 
Från område A hus 1 - 14 rekryterar Kenneth Grandin, hus 11, Skatuddsvägen 51 
Från område B hus 15 – 20 och 29 – 34 rekryterar Inger Frindberg-Holmlund/Jan Holmlund, 
hus 34, Måsstigen 2 
Från område C hus 21 – 28 rekryterar Harold/Ulla Nilsson, hus 23, Skatuddsvägen 42 
Från område D hus 35 – 45 rekryterar Lena/Peeter Trepp, hus 40, Måsstigen 11  
Från område E hus 46 – 57 rekryterar KG Kyhlstedt, hus 46, Skatuddsvägen 36 
 
Lena eller Peeter Trepp är sammankallande och därmed också ansvarig för att skriftligt 
förslag på medlemmar till nästa styrelse lämnas till ordföranden i god tid före 
föreningsstämman i juni 2012. 
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13. Övriga frågor 
 

A. Tångrensning 
Ordföranden meddelade att den årliga tångrensningen kommer ske inom kort. Vi 
diskuterade svårigheterna att hålla fortsatt rent från tång, trots att många krattar flitigt. 
Oklart hur mycket av problemen som beror på färjan respektive har naturliga orsaker. 
Det föreslogs att man kunde fråga Eckerölinjen om det vore möjligt att vända båten 
längre ut. Det påpekades att det växer mycket gräs vid stranden – något vi bör tänka 
på under städdagen.    

 

B. Trafik inom området 
För ökad trivsel och säkerhet samt minskat buller föreslogs att vi i större utsträckning 
använder den gemensamma parkeringsplatsen. De båttrailers som står där kan med 
fördel köras längre in i skogen. En tidigare använd trafikbulle kommer läggas ut igen. 
 

C. Friggebodar 
 Det finns bestämmelser om hur Friggebodar, som idag får vara upp till 15 kvm, ska 
 anpassas till övrig bebyggelse och ställas upp med hänsyn tagen till tomtgränser och 
 strandskydd.     
 Allt man behöver veta kan man finna på Boverkets hemsida boverket.se  

.  Vår webmaster kommer lägga en länk till på vår egen hemsida. 

     
14. Föreningsstämman avslutades med att ordförande Kenneth Sjöblom tackade de närvarande 

för engagemang vid stämman och god gemenskap under året.  
 
   

Margareta Lindén   Justerat 
Sekreterare     Ulla Svensson 
 
 
___________________________  ______________________________ 
 

Justerat  
 Christina Klingberg 

 
 
_______________________________

   


